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 PROTOKÓŁ nr VI/19 

sesji Rady Powiatu w Gryfinie 

w dniu 21 marca 2019 r. 

 

VI sesja Rady Powiatu w Gryfinie odbyła się w dniu 21 marca 2019 r. o godz. 14.00 w sali 

obrad Starostwa Powiatowego w Gryfinie przy ul. Sprzymierzonych 4. Posiedzenie otworzył 

Przewodniczący Rady Powiatu w Gryfinie Roman Michalski i stwierdził, że zgodnie z listą 

obecności, aktualnie w posiedzeniu uczestniczyło 18 Radnych, co wobec ustawowego składu 

Rady wynoszącego 21 osób stanowiło quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych 

decyzji (lista obecności radnych - zał. nr 1). Ponadto w posiedzeniu wzięli udział zaproszeni 

goście (zał. nr 2). 

 

I. Sprawy regulaminowe:   

   

Przewodniczący Rady Powiatu w Gryfinie Roman Michalski powitał zebranych gości,  

przedstawicieli służb mundurowych, kierowników jednostek organizacyjnych Powiatu, 

pracowników Starostwa Powiatowego w Gryfinie, przedstawicieli lokalnych mediów, Zarząd 

Powiatu oraz Radę Powiatu. Na protokolantów powołał Magdalenę Romankiewicz i Barbarę 

Stachoń. 

 

Następnie Przewodniczący zapytał Radnych, czy są uwagi do przedstawionego porządku 

obrad (zał. nr 3) – brak uwag. 

 

Protokół nr V/19 z dnia 28 lutego 2018 r. został przyjęty jednogłośnie (18 za; 0 wstrz.;  

0 przeciw). 

 

II. Sprawozdanie z prac Zarządu Powiatu w Gryfinie (druk nr 1/V). 

 

Od tego momentu w posiedzeniu uczestniczył Radny Zbigniew Szmaja, więc w posiedzeniu 

uczestniczyło 19 Radnych. 

 

Starosta Gryfiński Wojciech Konarski powiedział, że sprawozdanie z prac Zarządu zostało 

przedstawione Radnym w materiałach sesyjnych w formie pisemnej. W okresie 

międzysesyjnym Zarząd zajmował się sprawami finansowymi w zakresie zmniejszenia 
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obciążeń dla powiatu. Zarząd złożył stosowne wnioski w kontekście głównej inwestycji 

powiatu jaką jest rozbudowa Szpitala Powiatowego w Gryfinie. Został złożony wniosek  

do programu RPO WZ w zakresie rewitalizacji przestrzeni. Równolegle został złożony 

wniosek do Ministerstwa Zdrowia o dotację z budżetu państwa, w lobbowanie jest również 

włączony Przewodniczący Rady Roman Michalski. Jeżeli uda się pozyskać środki to znacznie 

będzie możliwe odciążenie budżetu powiatu, a zaoszczędzone środki zostaną przeznaczone na  

drogi, które są równie ważne, jak inwestycja rozbudowy Szpitala. Praca Zarządu została 

odzwierciedlona w projektach uchwał będących przedmiotem posiedzenia Rady. Pierwszy  

z nich dotyczy uruchomienia środków zaplanowanych w budżecie na Powiatowy Zakład 

Aktywności Zawodowej, konieczne jest podanie instrumentu umożliwiającego przekazanie 

środków, aby wspomóc działanie Zakładu na wolnym rynku pracy. Następnie Starosta 

poinformował, że zgodnie z pismem Ministra Finansów zmniejszono część oświatową 

subwencji ogólnej o kwotę 910 184,00 zł, co spowodowało pewne perturbacje, jednak obecna 

sytuacja finansowa pozwala powiatowi dobrze działać. Powyższa zmiana jest główną  

w przedłożonym projekcie uchwały w sprawie zmiany budżetu powiatu na 2019 r., gdyż po 

stronie wydatków konieczne jest zabezpieczenie kwot dla szkół. Kolejnym wyzwaniem będą 

podwyżki, mowa nie o tych, o które społeczność nauczycielska zabiega tylko o te, które już są 

przyrzeczone. Należy znaleźć około 800 000,00 zł, bo na tyle szacowane są podwyżki, które 

będą wdrażane od 1 stycznia. Starosta dodał, że na tym etapie chciałby złożyć autopoprawkę 

do projektu uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zmiany budżetu powiatu na 2019 r. 

W punkcie 1 uzasadnienia zapis „zmniejszono część oświatową subwencji ogólnej z poziomu 

15 152 270,00 zł do 17 242 086,00 zł” otrzymał brzmienie „zmniejszono  część oświatową 

subwencji ogólnej z poziomu 18 152 270,00 zł do 17 242 086,00 zł”. Starosta kontynuując 

poinformował, że na kolejnym posiedzeniu Zarządu będą debatowali nad rozpatrywaniem 

wniosków o przyznanie dotacji na zadania w zakresie ochrony zabytków i opieki nad 

zabytkami. Na ten cel w budżecie zaplanowana była kwota 100 000,00 zł, a wpłynęło 

wniosków na ponad 400 000,00 zł. Głównymi wnioskodawcami są parafie, a także 

stowarzyszenia działające na mieniu powiatu. Z uwagi na ilość wniosków Zarząd 

zaproponował zwiększyć w budżecie środki na udzielenie dotacji na zadania w zakresie 

ochrony zabytków i opieki nad zabytkami o kwotę 60 000,00 zł z przeznaczeniem na 

zabezpieczenie przeciw pożarowe w Domu Pomocy Społecznej w Trzcińsku-Zdroju. Starosta 

ma nadzieję, że Zarząd przychyli się do tego wniosku, ponieważ został tam już poczyniony 

jeden wysiłek inwestycyjny i warto byłoby aby pod tym względem budynek był  dobrze 

zabezpieczony. W związku z powyższym drugą zmianę w autopoprawce do przedmiotowego 
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projektu uchwały wprowadzono w załączniku nr 7 projektu uchwały - Dotacje celowe 

udzielone z budżetu Powiatu Gryfińskiego w 2019 r. na zadania powiatu realizowane przez 

jednostki nienależące do sektora finansów publicznych – w lp. 15 tabeli dział 921, rozdział 

92120, paragraf 2720, kwotę dotacji 100 000,00 zł zmieniono na kwotę 160 000,00 zł. 

Kolumna ogółem wyniesie 12 210 766,31 zł. W razie pytań udzieli na nie odpowiedzi.  

 

- brak pytań; 
 

III. Wnioski i interpelacje radnych.  
 

Przewodniczący Rady Powiatu w Gryfinie Roman Michalski powiedział, że w okresie 

międzysesyjnym wpłynęły trzy interpelacje Radnego Pawła Wróbla, które wszyscy Radni 

otrzymali, tj: 

1. Interpelacja nr 22/19 dot. budowy przejścia dla pieszych w m. Lubczyn oraz  

w. Widuchowa – stacja w ciągu drogi 1381 Z – zał. nr 4. 

(ścieżka dostępu w Biuletynie Informacji Publicznej Starostwa Powiatowego  

w Gryfinie: zakładka – Praca Rady i Zarządu następnie Interpelacje i zapytania wraz  

z odpowiedziami, VI Kadencja Odrodzonego Samorządu Powiatowego, VI sesja Rady 

Powiatu w Gryfinie, Interpelacja nr 22/19). 

 

2. Interpelacja nr 23/19 dot. montażu bariery energochłonnej na zakręcie drogi 

powiatowej 1381Z Widuchowa-Lubanowo – zał. nr 5. 

(ścieżka dostępu w Biuletynie Informacji Publicznej Starostwa Powiatowego w Gryfinie: 

zakładka – Praca Rady i Zarządu następnie Interpelacje i zapytania wraz z odpowiedziami, 

VI Kadencja Odrodzonego Samorządu Powiatowego, VI sesja Rady Powiatu w Gryfinie, 

Interpelacja nr 23/19). 

 

3. Interpelacja nr 24/19 dot. wycinki czterech usuniętych topól przy drodze powiatowej 

1363Z Widuchowa – Steklno – zał. nr 6. 

(ścieżka dostępu w Biuletynie Informacji Publicznej Starostwa Powiatowego w Gryfinie: 

zakładka – Praca Rady i Zarządu następnie Interpelacje i zapytania wraz z odpowiedziami, 

VI Kadencja Odrodzonego Samorządu Powiatowego, VI sesja Rady Powiatu w Gryfinie, 

Interpelacja nr 24/19). 
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Następnie Przewodniczący Rady Powiatu w Gryfinie Roman Michalski powiedział,  

że w okresie międzysesyjnym (w dniu dzisiejszym) wpłynęła interpelacja nr 25/19 Radnego 

Zbigniewa Szmaji dot. problemów kadrowych w Powiatowym Urzędzie Pracy w Gryfinie, 

którą następnie odczytał - zał. nr 7. 

(ścieżka dostępu w Biuletynie Informacji Publicznej Starostwa Powiatowego w Gryfinie: 

zakładka – Praca Rady i Zarządu następnie Interpelacje i zapytania wraz z odpowiedziami, 

VI Kadencja Odrodzonego Samorządu Powiatowego, VI sesja Rady Powiatu w Gryfinie, 

Interpelacja nr 25/19). 

 

Interpelacja Nr 26/19 Radnego Huberta Andrycha dot. usunięcia zastoiny wody na drodze 

przed wspólnym budynkiem ogniska przedszkolnego Towarzystwa Przyjaciół Dzieci  

w Chwarstnicy i świetlicy wiejskiej w Chwarstnicy – zał. nr 8. 

(ścieżka dostępu w Biuletynie Informacji Publicznej Starostwa Powiatowego w Gryfinie: 

zakładka – Praca Rady i Zarządu następnie Interpelacje i zapytania wraz z odpowiedziami, 

VI Kadencja Odrodzonego Samorządu Powiatowego, VI sesja Rady Powiatu w Gryfinie, 

Interpelacja nr 26/19). 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Gryfinie Roman Michalski w związku z brakiem 

zgłaszanych interpelacji i zapytań zamknął punkt III porządku obrad. 

 

IV. Informacja z bieżącej działalności Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 2  

w Gryfinie. 

 

Dyrektor Zespołu Szkół Ponadgimnazjlanych Nr 2 w Gryfinie Joanna Mendrygał – 

Para powiedziała, że cytat: 

„Zespół Szkół Ponadgimnazjalnych nr 2 w Gryfinie to szkoła z wieloletnią tradycją, której 

historia rozpoczęła się już przeszło 55 lat temu. Wjeżdżając od strony południowej do 

naszego miasta, nie sposób nas nie zauważyć. W jej skład niezmiennie od wielu lat wchodzą  

4 typy szkół: liceum ogólnokształcące, liceum ogólnokształcące dla dorosłych, technikum 

zawodowe oraz szkoła branżowa I stopnia, do niedawna funkcjonująca, jako zasadnicza 

szkoła zawodowa. Odkąd przed czterema laty po raz ostatni, miałam przyjemność stać tutaj  

i prezentować naszą placówkę, wiele się zmieniło. Dziś postaram się więc swoją prezentację 

skupić przede wszystkim na wspomnianych zmianach, jak również zapoznać Państwa  

z aktualną sytuacją szkoły, jej sukcesami, planami na przyszłość, jak również nie omieszkam 



 5 

wspomnieć o problemach, z jakimi na co dzień się borykamy. Tytułem wstępu chciałabym 

powiedzieć, iż obecnie w naszej szkole kształci się 568 uczniów. I tak kolejno w liceum 

ogólnokształcącym w trzech oddziałach uczy się łącznie 83 uczniów, w technikum 

zawodowym, w 10 oddziałach 234 uczniów, w szkole branżowej I stopnia, w 8 oddziałach 

uczy się 200 uczniów oraz w liceum ogólnokształcącym dla dorosłych kształci się obecnie  

51 uczniów w 2 oddziałach. Nasza kadra pedagogiczna to 62 nauczycieli, z czego 38 osób,  

to nauczyciele dyplomowani, 20 osób to nauczyciele mianowani, 3 osoby, to nauczyciele 

kontraktowi oraz jeden, to nauczyciel stażysta. Kadra niepedagogiczna zaś, to  

30 pracowników administracji i obsługi. Jak już wspomniałam przed momentem kształcimy 

w czterech typach szkół, więc uzupełniając tę informację, dodam, iż w przypadku technikum 

zawodowego, kształcimy w takich zawodach, jak technik elektryk, technik ekonomista, 

technik logistyk oraz technik żywienia i usług gastronomicznych, natomiast w przypadku 

szkoły branżowej I stopnia, kształcimy obecnie  w 11 zawodach, m.in. sprzedawca, kucharz, 

mechanik pojazdów samochodowych, fryzjer, stolarz, mechanik – monter, czy też lakiernik.  

Baza dydaktyczna i opiekuńcza szkoły, to dwa budynki. Główny, w którym mieszczą się sale 

lekcyjne, pracownie zawodowe, sala gimnastyczna, administracja oraz drugi budynek, 

budynek internatu, gdzie znajduje się również stołówka. Obecnie dysponujemy 90 miejscami 

w internacie. Wykonany w ostatnich latach generalny remont obu pięter internatu, przełożył 

się na wzrost zainteresowania pobytem w nim, co skutkuje niemal 100% wykorzystaniem 

wszystkich miejsc. Zarówno internat, jak i szkoła posiadają windy, co sprawia, że jesteśmy 

jedną z nielicznych szkół w okolicy, w pełni przystosowaną do potrzeb i kształcenia osób 

niepełnosprawnych. Wracając jeszcze na chwilę do budynku głównego wspomnę, że możemy 

pochwalić się doskonałym zapleczem sportowym, w skład którego wchodzą kompleksowo 

wyremontowana przed paroma laty sala gimnastyczna, boisko ze sztuczną nawierzchnią,  

a także siłownie zewnętrzna oraz wewnętrzna. Szkoła dysponuje oczywiście, także doskonałą 

baza dydaktyczną. Doskonale i nowocześnie wyposażonymi pracowniami do kształcenia 

zawodowego, tj. pracownią gastronomiczną, elektryczną, ekonomiczną, a obecnie jesteśmy  

na etapie doposażenia pracowni logistycznej. Ponadto wszystkie sale lekcyjne wyposażone  

są w komputery, co pozwoliło wprowadzić nam przed dwoma laty dziennik elektroniczny. 

Dzięki realizacji projektów zewnętrznych, o których będę mówić jeszcze nieco później, udało 

nam się wyposażyć pięć sal w tablice interaktywne, a także projektory multimedialne. 

Dbałość o bezpieczeństwo i stan techniczny obiektu skutkowało również wymianą przed 

rokiem całej instalacji przeciwpożarowej w budynku szkoły, jak i w internacie. Dodatkowo 

szkoła wyposażona jest również w monitoring, alarm oraz całodobowy nadzór. To tyle jeśli 
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chodzi o informacje czysto statystyczne i techniczne, teraz chciałabym przejść do meritum 

mojego wystąpienia. Pozwolą Państwo, że zacznę od wydarzenia najważniejszego dla mnie 

osobiście, jak i z pewnością dla całej naszej społeczności szkolnej. Otóż z dniem 1 września 

2016 roku, decyzją Rady Powiatu Gryfińskiego, wszystkie typy szkół wchodzące w skład 

Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych nr 2 w Gryfinie otrzymały imię Bohaterów Powstania 

Warszawskiego. Wydarzenie to poprzedziły miesiące wytężonej pracy i starań, zarówno  

z naszej strony, jak również Szczecińskiego Oddziału Stowarzyszenia Powstańców 

Warszawskich. Wspaniała, wzruszająca uroczystość uświetniająca to wydarzenie odbyła się 

27 września 2016 r., a swoją obecnością uświetnili ją sami Powstańcy, a także przedstawiciele 

władz wojewódzkich, powiatowych, gminnych, kuratorium oświaty i wielu lokalnych szkół  

i instytucji. Nadmienię tylko, że wśród licznych patronów honorowych uroczystości znalazło 

się między innymi Muzeum Powstania Warszawskiego. Nadane przed 3 laty imię 

zobowiązuje, stąd też poprzez prowadzoną w szkole działalność dydaktyczną, wychowawczą 

oraz opiekuńczą duży nacisk kładziemy na budowanie postaw patriotycznych oczywiście  

z poszanowaniem godności drugiego człowieka i jego praw do własnych przekonań. 

Systematyczne spotkania z naszymi patronami, uczestnikami Powstania Warszawskiego  

są już naszą tradycją i przede wszystkim niezapomnianą lekcją historii. Oczywiście 

najważniejszym zadaniem szkoły obok wychowania jest dydaktyka. Ostatnie lata pod 

względem uzyskiwanych przez naszych uczniów i absolwentów wyników na egzaminach 

zewnętrznych pozwalają sądzić, że obrany przez nas kierunek i sposób jego realizacji 

sprawdza się. Zdawalność egzaminów maturalnych, jak i egzaminów potwierdzających 

kwalifikacje w zawodzie regularnie przekracza średnie wyniki naszego województwa  

i okręgu. Przy czym warto nadmienić, reforma z 2012 roku związana z zasadami 

przeprowadzania egzaminów potwierdzających kwalifikacje w zawodzie, spowodowała,  

że musieliśmy włożyć wiele wysiłku nie tylko w samo merytoryczne przygotowanie uczniów 

do tych egzaminów, ale również wyposażyć i dostosować pracownie zawodowe  

do przeprowadzania takich egzaminów. Ponadto, aby szkoła mogła przeprowadzić egzamin  

w danej kwalifikacji, musi posiadać stosowne upoważnienie wydawane przez Okręgową 

Komisje Egzaminacyjną w Poznaniu. Obecnie nasza placówka posiada takie upoważnienia  

do przeprowadzania egzaminów w części praktycznej, w 9 kwalifikacjach, ponadto posiada 

upoważnienie do przeprowadzania egzaminów pisemnych w formie elektronicznej.  

Na szczęście ogromny wysiłek włożony przez całą kadrę i pracowników szkoły, a także przy 

wsparciu finansowym organu prowadzącego oraz również dzięki pozyskaniu środków 

zewnętrznych, wart był zaangażowania. Wyniki osiągane przez naszych uczniów napawają 
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optymizmem i świadczą o dobrze wykonywanej pracy. Miłym akcentem było docenienie 

naszego technikum w dorocznym rankingu miesięcznika Perspektywy, gdzie nasza szkoła 

uplasowała się na 7 miejscu w województwie zachodniopomorskim otrzymała status 

Brązowej Szkoły. Oczywiście otrzymane wyróżnienie przyjęliśmy z radością, aczkolwiek 

sytuacja  ta spowodowała, że jeszcze bardziej zależy nam na podnoszeniu jakości kształcenia 

i zrobimy wszystko, aby wyniki osiągane przez naszych uczniów i absolwentów w kolejnych 

latach były jeszcze wyższe. Wśród naszych uczniów nie brakuje, także Olimpijczyków. Przed 

dwoma laty, obecnie już nasz absolwent, uzyskał tytuł finalisty Olimpiady Wiedzy 

Elektrycznej i Elektronicznej „Eurolektra”, a w ubiegłym roku szkolnym nasza tegoroczna 

maturzystka zakwalifikowała się do ścisłego finału Olimpiady z Języka Angielskiego, 

uzyskując tym samym zwolnienie  z egzaminu maturalnego w tym przedmiocie. Warto, także 

nadmienić, że uzyskując tak dobre wyniki staramy się nie zapominać, o tym,  że szkoła to nie 

tylko zajęcia dydaktyczne w klasach. Nasi nauczyciele oraz uczniowie bardzo chętnie 

uczestniczą w zajęciach pozalekcyjnych, wspólnych wyjazdach, koncertach, 

przedstawieniach. Nasza współpraca z Teatrem Współczesnym w Szczecinie, Filharmonia 

Szczecińską, czy też Centrum Przełomy pozwala naszym uczniom rozwijać się również  

w sferze kulturalnej. A skoro jesteśmy już przy kształtowaniu postaw naszych uczniów, warto 

wspomnieć o doskonałej pracy Szkolnego Koła Wolontariatu, które czasami mam wrażenie, 

że obecne jest wszędzie tam, gdzie tylko potrzebna jest, nawet najmniejsza pomoc. I tak 

wymieniając tylko parę takich inicjatyw, w których uczestniczą nasi wolontariusze, to będą 

to: Szlachetna Paczka, Paczka dla Rodaka na Kresach, Wielka Orkiestra Świątecznej Pomocy, 

zbiórki i kwesty Polskiego Czerwonego Krzyża, odwiedziny w Domu Pomocy Społecznej  

w Dębcach, współpraca z Dziennym Domem Opieki Senior Wigor i wiele, wiele innych, 

również i tych wpierających schroniska dla zwierząt. Kolejną formą naszej działalności 

jest realizacja projektów poszerzających działalność szkoły, służących rozwojowi młodego 

człowieka. Największymi projektami realizowanymi samodzielnie były do tej pory: „Nasze 

kompetencje-Nasza przyszłość”, „Kreatywni i kompetentni”, „Polski technik żywienia 

mobilny na europejskim rynku pracy” oraz „Praktyki zagraniczne oknem na świat polskiego 

gastronoma”. Kolejne trzy bliźniacze, duże projekty to: „Aktywny absolwent nowoczesnej 

szkoły zawodowej z zachodniopomorskiego”, „Nowoczesna szkoła zawodowa – wsparcie 

uczniów szkół zawodowych w uzyskiwaniu kwalifikacji". „Tworzenie modelu współpracy  

w Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych nr 2 w Gryfinie poprzez aktywny udział pracodawców 

w kształceniu uczniów” Są to projekty realizowane na zasadzie partnerstwa  

ze Stowarzyszeniem Inżynierów i Mechaników Polskich z siedzibą w Szczecinie. Dzięki 
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uczestnictwie w projekcie uczniowie wyposażani są w kwalifikacje i uprawnienia wymagane 

przez pracodawców. Uczniowie naszej szkoły uzyskali m.in. uprawnienia do wykonywania 

przyłączeń gazowych i elektrycznych, brali udział w kursach wizażu oraz kursach 

barmańskich I stopnia, nabywali również uprawnienia operatorów wózków widłowych. 

Dzięki uczestnictwu w projektach szkoła uzyskała pomoce dydaktyczne dla zawodu technik 

elektryk oraz Szkolny Ośrodek Kariery. Kolejnymi były projekty: „Kreatywni na co dzień” – 

projekt skierowany do uczniów liceum ogólnokształcącego, w ramach którego realizowane 

były dodatkowe zajęcia z matematyki, języków obcych, doradztwa zawodowe, przedmiotów 

ścisłych. Piątka najzdolniejszych uczniów otrzymywała stypendium naukowe w wysokości  

1 tys. zł miesięcznie. Wartość projektu ok. 600 tys. zł oraz projekt „Poszukiwani 

wykwalifikowani” – projekt skierowany do uczniów technikum zawodowego, w ramach 

którego organizowane były kursy umożliwiające uzyskanie dodatkowych kwalifikacji. 

Wartość projektu ok. 450 tys. zł. Realizowaliśmy również  projekt Banku Centralnego 

„Krąży, krąży złoty pieniądz” w ramach którego uczniowie brali udział w zajęciach 

poświęconych wiedzy ekonomicznej, a także uczestniczyli w wycieczce do Centrum 

Pieniądza w Warszawie oraz na Giełdę Papierów Wartościowych. Wartość projektu  

ok. 30 tys. zł Ostatnim z projektów, o którym chciałabym wspomnieć, ze względu na to,  

iż jest on obecnie realizowany, to „Wykwalifikowany logistyk” – projekt skierowany  

do uczniów technikum zawodowego, w zawodzie technik logistyk, w ramach którego 

organizowane są dodatkowe kursy z zakresu logistyki umożliwiające uczniom poszerzenie 

wiedzy w tym zakresie. Dzięki realizacji projektu, udało nam się zakupić miedzy innymi 

laptopy do pracowni logistycznej. Wartość projektu ok. 450 tys. zł. Realizacja projektów 

edukacyjnych, jak i cała działalność współczesnej szkoły nie byłaby możliwa bez współpracy 

z różnego rodzaju instytucjami, firmami, uczelniami wyższymi.  W tym zakresie chciałabym 

pozwolić sobie tylko na wymienienie, części z nich, ponieważ ich liczba jest tak, duża, że nie 

sposób przedstawić Państwu poszczególnych zakresów naszej współpracy. A więc są to: 

- Albatros Sp. z o. o. / Fliegel Textilservice Sp. z o. o. 

- Benepol Sp. z o. o. 

- Fiege E-Com Logistics Sp. z o. o.  

- Gotech Sp. z. o. o. 

- Grupa DBK Sp. z o. o.  

- Grupa Polmotor 

- Jäger Polska Sp. z o. o.  

- Parker Hannifin Auto – Tech Composites Polska Sp. z o. o. 
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- PGE Górnictwo i Energetyka Konwencjonalna SA Oddział Zespół Elektrowni Dolna Odra 

- Cech Rzemiosł Różnych Gryfino  

- Stowarzyszenie Inżynierów I Techników Mechaników Polskich  

- Uniwersytet SWPS Poznań 

- Wydział Nauk Ekonomicznych i Zarządzania – Uniwersytet Szczeciński 

- Wydział Zarządzania i Ekonomiki Usług – Uniwersytet Szczeciński  

- Wydział Filologiczny – Uniwersytet Szczeciński  

- Wyższa Szkoła Administracji Publicznej w Szczecinie  

- Wydział Technologii i Inżynierii Chemicznej - ZUT Szczecin  

- Zachodniopomorska Wojewódzka Komenda Ochotniczych Hufców Pracy. 

Tak szeroka współpraca owocuje również, tym że jako szkoła jesteśmy widoczni niemal  

w każdej z dziedzin życia publicznego. Chętnie angażujemy się w wydarzenia i akcje 

odbywające się na terenie całego naszego powiatu, jak również po za nim. W listopadzie 

obecni byliśmy wraz w Netto Arenie podczas organizowanych przez Kuratorium Oświaty 

Targów Szkolnictwa Zawodowego. Przed paroma dniami, a dokładnie we wtorek braliśmy 

udział w Kongresie Szkolnictwa Zawodowego, podczas którego, na nasz wniosek dwie  

z firm, z którymi na co dzień współpracujemy otrzymały wyróżnienie Ministra Edukacji 

Narodowej. Ponadto oczywiście nasza młodzież, a w szczególności gastronomicy wspiera 

lokalne instytucje, w tym między innymi i nasze starostwo przy organizacji cateringu. 

Podsumowując swoją dzisiejszą prezentację, chciałabym korzystając z okazji zdradzić kilka 

naszych planów na przyszłość, a także zapowiedzieć, co czeka naszą szkołę w najbliższej 

przyszłości. Obecnie jesteśmy na etapie przygotowań do kolejnego roku szkolnego. Z punktu 

logistycznego niezwykle trudnego, bowiem do szkół ponadpodstawowych dociera kolejny 

etap reformy,  z czym związany będzie tzw. podwójny nabór. W roku szkolnym 2019/20 do 

szkół ponadpodstawowych trafią uczniowie ostatnich klas III wygaszanych gimnazjów, jak 

również pierwsi absolwenci ósmej klasy szkoły podstawowej. Zgodnie z ustaleniami  

z organem prowadzącym, nasza szkoła prowadzić będzie nabór do dwóch klas pierwszych 

liceum ogólnokształcącego (jedna po gimnazjum, jedna po szkole podstawowej), ponadto  

do czterech klas technikum zawodowego w czterech zawodach (technik elektryk, technik 

ekonomista, technik logistyk oraz technik żywienia i usług gastronomicznych) – 2 po klasy  

po gimnazjum, 2 po szkole podstawowej, a także do trzech klas pierwszych szkoły branżowej 

I stopnia (1 klasa po gimnazjum oraz 2 klasy po szkole podstawowej). Oczywiście to są tylko, 

plany i jeśli zaszłaby taka konieczności jesteśmy gotowi na utworzenie większej liczby 

oddziałów. 
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Wśród spraw bieżących czeka nas również w najbliższej przyszłości ważna zadanie, jakim 

jest udział w ewaluacji zewnętrznej, która zostanie przeprowadzona przez pracowników 

Kuratorium Oświaty w Szczecinie, w naszym technikum zawodowym,  dniach 3-5 kwietnia 

2019 r. Tradycyjnie przełom kwietnia i maja, to także przygotowania do kolejnej sesji 

egzaminów zewnętrznych. Oczywiście mowa tu o majowej maturze, jak również 

czerwcowych egzaminach potwierdzających kwalifikacje w zawodzie. Jesteśmy już po 

powoływaniu zespołów egzaminacyjnych raz pierwszych szkoleniach. Mówiąc o sprawach 

bieżących nie sposób przejść obok kwestii planowanych strajków w oświacie. W naszej 

placówce, podobnie, jak w większości innych szkół w całym kraju odbyło się również 

referendum strajkowe. W jego wyniku 95 % głosujących pracowników szkoły opowiedziało 

się za przystąpieniem do protestu. Moim obowiązkiem, jako dyrektora placówki jest 

zapewnienie, aby ewentualny protest odbył się z jak najmniejszym uszczerbkiem  

dla wszystkich uczniów i mam nadzieję, że uda mi się z tego obowiązku wywiązać należycie. 

Na zakończenie raz jeszcze chciałabym podziękować Panu Staroście za możliwość 

prezentacji Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych nr 2 w Gryfinie. Jestem dumna z faktu,  

iż mogę kierować tak świetną placówką i tak zgranym zespołem pracowników. Dziękuję 

Państwu” – koniec cytatu (prezentacja multimedialna stanowi załącznik nr 9). 

 

- brak pytań; 

 

V. Sprawozdanie z działalności Komendy Powiatowej Państwowej Straży 

Pożarnej w Gryfinie za 2018 r. (druk nr 2/VI); 

 

Komendant Powiatowy Państwowej Straży Pożarnej w Gryfinie Andrzej Prokopski 

przedstawił sprawozdanie z działalności Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej 

w Gryfinie za 2018 r. (prezentacja multimedialna stanowi załącznik nr 10). 

 

Radny Hubert Andrych zapytał o aparaty do tlenu inwazyjnego albo oszczędzającego 

mienie podczas gaszenia pożarów mieszkalnych. Czy na wyposażeniu jednostki są 

urządzenia, które pozwalałyby uniknąć nadmiernych strat w zamian za podanie prądu wody 

przy gaszeniu pożaru.  

 

Komendant Powiatowy Państwowej Straży Pożarnej w Gryfinie Andrzej Prokopski 

odpowiedział, że na ten moment nie mają takiego urządzenia, natomiast rozwijamy linię 
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wężową która zakończona jest prądownicą mającą możliwość regulacji przepływu wody  

i podawania prądu rozproszonego lub mgłowego. Na dzień dzisiejszy koszt prądownicy to 

około 5 000,00 zł i są one już na tyle dobre, że nie ma problemu z zalewaniem mieszkań, 

jeżeli oczywiście pożar nie jest rozległy. Dodał, że do gaszenia  małych pożarów stosuje się 

aparaty gaśnicze.  

 

Radny Hubert Andrych powiedział, że mieszkańcy przede wszystkim wsi zgłaszają bardzo 

często problem pojawiających się gniazd os i szerszeni. W związku z tym słyszy się często 

głosy, że zostają często odsyłani przez Straż Pożarną z tym problemem. Następnie zapytał, 

gdzie kończy się kompetencja Straży Pożarnej w usuwaniu tych gniazd, a gdzie jest to 

stosowane.  

 

Komendant Powiatowy Państwowej Straży Pożarnej w Gryfinie Andrzej Prokopski 

odpowiedział, że w związku z tym, że w którymś momencie tego typu zgłoszeń było więcej 

niż akcji dot. gaszenia pożarów, to Komenda Główna opracowała procedurę i zadecydowała,  

że strażacy jeżdżą do tego typu zgłoszeń, ale tylko i wyłącznie w obiektach użyteczności 

publicznej. Takie działania spowodowały, że ilość wyjazdów na akcje zmalała o 80%.  

W przypadku pozostałych obiektów są firmy świadczące takie usługi i w związku  

z opracowaną procedurą odsyłają osoby do tego typu firm. 

 

Radny Hubert Andrych zwrócił się z prośbą o informację dla Rady Powiatu w zakresie 

planowanych w najbliższym czasie przeprowadzanych ćwiczeń. Może któryś z Radnych 

chciałby się przyjrzeć takim ćwiczeniom, osobiście bardzo chętnie. 

 

Komendant Powiatowy Państwowej Straży Pożarnej w Gryfinie Andrzej Prokopski 

powiedział, że przedłoży informację w zakresie planowanych ćwiczeń w bieżącym roku. 

 

Radny Zbigniew Szmaja powiedział, że dużo jest informacji na temat fałszywych alarmów, 

czy podpalań i w związku z tym zapytał, czy działalność prewencyjna, informacyjna  

w szkołach jest wystarczająca, aby uczulić młodzież w kwestii tej tematyki, określenia 

ewentualnie skutków prawnych. Zapytał, czy ta współpraca jest i czy ewentualnie może być 

lepiej zorganizowana między Strażą Pożarną, a szkołami.  
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Komendant Powiatowy Państwowej Straży Pożarnej w Gryfinie Andrzej Prokopski 

odpowiedział, że odbywają się spotkania z młodzieżą, przekazywane są ulotki informacyjne 

do mieszkańców. Skala problemu na przestrzeni 15 lat się zmniejszyła, niestety całkowicie 

nie zanikła. Zdarzają się również alarmy fałszywe w tak zwanej „słusznej wierze”,  

ale również celowo fałszywe. 

 

Radny Zbigniew Szmaja zapytał, czy tego typu fałszywe celowo alarmy są zgłaszane  

na policję. 

 

Komendant Powiatowy Państwowej Straży Pożarnej w Gryfinie Andrzej Prokopski 

odpowiedział, że są tego typu zdarzenia nie są zgłaszane na policję. 

 

Radny Zbigniew Szmaja powiedział, że jest to angażowanie sił straży w czasie, kiedy 

faktycznie może być potrzebna w innym miejscu.   

 

Komendant Powiatowy Państwowej Straży Pożarnej w Gryfinie Andrzej Prokopski 

odpowiedział, że informację w tym zakresie przekazywane są uczniom podczas spotkań, 

działań edukacyjnych.  

 

Radny Zbigniew Szmaja powiedział, że mimo wszystko są to koszty wyjazdu, ewentualnie 

straty dla straży, czy zwiększenie niebezpieczeństwa. Może należałoby podjąć w tym zakresie 

współpracę, aby takie działania ukrócić, gdyż ludzie najwidoczniej nie mają świadomości,  

co mogą spowodować. Następnie zapytał, jaki sprzęt byłby potrzebny dla straży, czy OSP  

i jak ewentualnie, jako Radni mogliby pomóc w zakresie zwiększenia bezpieczeństwa.  

Czy usprzętowienie straży jest wystarczające i nie ma takich potrzeb, czy jednak są takie 

potrzeby, bo taka informacja nie została podana w informacji.  

 

Komendant Powiatowy Państwowej Straży Pożarnej w Gryfinie Andrzej Prokopski 

odpowiedział, że są potrzeby sprzętowe, typu zakup samochodów gaśniczych. Dodał,  

że niektóre gminy złożyły wnioski o pozyskanie środków na zakup samochodu z programu 

RPO WZ, a także były składane wnioski do Komendanta Głównego. Koszt auta ze średnim 

wyposażaniem wynosi ok. 900 000,00 zł. Około 9 wniosków zostało złożonych w różnych 

miejscach w tym roku o zakup samochodu gaśniczego dla jednostek OSP. Informacja nie 

została podana w materiałach dla Radnych, ale faktycznie takie zapotrzebowanie na sprzęt 
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występuje. Biorąc pod uwagę gryfińską Komendę potrzebuje ok. 250 000,00 zł na zakup 

nowego średniego auta. Obecne ma 15 lat i w każdej chwili może się zepsuć i nie będzie 

czym jeździć na akcje, a jest to pierwsze auto wyjazdowe. Komendant dodał, że będzie 

zwracał się do samorządów z prośbą o wsparcie finansowe.  

 

Radny Zbigniew Szmaja zapytał, czy Starostwo Powiatowe jest zorientowane w sprawie  

i ewentualnie współdziałanie może być podjęte. 

 

Komendant Powiatowy Państwowej Straży Pożarnej w Gryfinie Andrzej Prokopski 

odpowiedział, że na razie stara się pozyskać środki z funduszy unijnych. Jeżeli nie uda się 

pozyskać środków, to wówczas będzie wnioskować do gmin i Starostwa Powiatowego. Jeżeli 

chodzi o gminy to poza środkami własnymi również starają się pozyskiwać środki  

z projektów unijnych.  

 

VI. Ocena stanu bezpieczeństwa sanitarnego Powiatu Gryfińskiego za rok 2018 

(druk nr 3/VI); 

 

Powiatowy Państwowy Inspektor Sanitarny w Gryfinie Wioletta Rożko dokonała oceny 

stanu bezpieczeństwa sanitarnego Powiatu Gryfińskiego za rok 2018 (prezentacja 

multimedialna stanowi załącznik nr 11). 

 

Radny Tomasz Mirakowski powiedział, że chciałby zadać kilka pytań do opracowania jakie 

otrzymali. Odnosząc się do działu II Stan sanitarny podmiotów działalności leczniczej  

na stronie 29 zapytał, co kryje się pod zapisem „inne zakłady żywienia”. Następnie  odnosząc 

się do działu V Higiena Komunalna, 3.4 Stan sanitarny obiektów opracowania, do str. 44, 

zapytał  o późny termin realizacji nałożonych obowiązków – 30.09.2020 r. – w związku  

z niewłaściwym stanem sanitarno-technicznym pomieszczeń hali sportowej w Trzcińsku-

Zdroju, a także w Domu Pomocy Społecznej w Trzcińsku-Zdroju, czym jest zdziwiony,  

bo byli tam z wizytą i wydawało się, że wszystko jest w porządku. Radny kontynuując 

zapytał, w której pralni stwierdzono niewłaściwy stan sanitarno-techniczny pomieszczeń.  

W materiale zostało również podane dużo informacji na temat złego stanu kąpielisk  

i czy wszystkie zalecenia Stacji są realizowane. Radny ponadto zapytał, czy Stacja ma wpływ 

na szczepienie obcokrajowców pracujących na terenie Powiatu, czy mają ten sam zakres 

szczepień, który dotyczy Polaków oraz czy dzieci podlegają przymusowym szczepieniom.  
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Powiatowy Państwowy Inspektor Sanitarny w Gryfinie Wioletta Rożko odnosząc  

się do nałożonych terminów realizacji obowiązków wynikających ze złego stanu obiektów 

odpowiedziała, że terminy nałożone są decyzjami administracyjnymi i określane są przez 

podmioty prowadzące kontrolowane jednostki. Głównie jest to uwarunkowane od finansów. 

Oczywiście, jeżeli dany stan zagrażałby bezpośrednio życiu i zdrowiu osób przebywających 

w kontrolowanych obiektach, to wówczas nie wyraża się zgody na taki termin i go skraca. 

Jeżeli jednak nie stanowi to bezpośredniego zagrożenia to tut. Inspekcja nie ma wpływu na 

środki finansowe i na to kiedy są przeznaczane na wykonanie zaleceń. Odnosząc się do 

szczepień należy pamiętać, że zgodnie z przepisami każda z osób przebywających na terenie 

kraju dłużej niż 3 miesiące ma podlegać tym szczepieniom, które wynikają z prawodawstwa.  

W dobie zagrożenia odrą może uspokoić, że nie ma żadnego potwierdzonego wystąpienia 

zachorowania na odrę na terenie Powiatu Gryfińskiego.  Jeżeli chodzi o dzieci nie będące 

obywatelami RP to mają informacje, w których są przedszkolach, które są zaszczepione,  

a które oczekują na szczepienia. Jeżeli chodzi o zakłady pracy zatrudniające osoby innej 

narodowości niż polskiej, to zgodnie z przepisami pracodawcy muszą kierować je na badania 

przed podjęciem pracy i wówczas lekarz opierając się na dokumentacji medycznej, patrząc na 

specyfikę wykonywanej pracy decyduje o tym, czy ma podlegać dodatkowym szczepieniom. 

Ma wiedzę, że zakłady pracy proponują pracownikom dodatkowe szczepienia. Na terenie 

powiatu jest kilka zakładów zatrudniających obcokrajowców z krajów na terenie których 

występują masowo zachorowania na odrę i w tych zakładach prowadzona jest działalność  

z zakresu oświaty zdrowotnej, promocji zdrowia informująca o tym, że warto byłoby się 

zaszczepić, aby zmniejszyć zagrożenie. Pani Inspektor odnosząc się do zapytania dot. pralni, 

w której stwierdzono niewłaściwy stan sanitarno-techniczny pomieszczeń poinformowała,  

że będzie musiała to sprawdzić w dokumentacji.  

 

Radny Tomasz Mirakowski zapytał o stan sanitarny w szkołach. 

 

Powiatowy Państwowy Inspektor Sanitarny w Gryfinie Wioletta Rożko odpowiedziała, 

że od str. 52 do str. 58 opracowania zostały przedstawione informacje w zakresie higieny 

dzieci i młodzieży w szkołach. Ogólnie patrząc stan jest coraz lepszy. W placówkach 

oświatowo-wychowawczych systematycznie prowadzone są prace mające na celu spełnianie 

wymogów. Odnosząc się do placówek publicznych dużym utrudnieniem jest kwestia 

finansowa. Odnosząc się do zapytania dot. CW Laguna poinformowała, że nieprawidłowości 
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dotyczyły zniszczonych powłok malarskich, a nie bezpośredniego zagrożenia zdrowia i życia 

ludzkiego.   

 

Radny Michał Kozakiewicz zapytał, jak wygląda tendencja zakażenia boreliozą w Powiecie, 

czy jest to tendencja spadkowa czy rosnąca.  

 

Powiatowy Państwowy Inspektor Sanitarny w Gryfinie Wioletta Rożko odpowiedziała, 

że w ubiegłym roku odnotowano na terenie Powiatu 23 nowe przypadki zachorowania  

na boreliozę. Niestety tendencji spadkowej nie będzie, ponieważ z racji sprzyjających dla 

kleszczy warunków atmosferycznych mają wydłużony okres aktywności. Nie potrafi 

jednoznacznie stwierdzić, czy będzie więcej zachorowań, fakt jest taki, że występują.  

 

Radna Teresa Sadowska zapytała, czy do badania była brana papryka i czarna porzeczka  

z upraw rolnych. 

 

Powiatowy Państwowy Inspektor Sanitarny w Gryfinie Wioletta Rożko odpowiedziała, 

że z obrotu z handlu. Papryka była pobierana w dyskoncie, a z czarna porzeczka z punktu 

sprzedaży na terenie targowiska.  Dodała, że z upraw rolnych również pobierają.  

 

Radna Teresa Sadowska zapytała, czy wystarczająca jest kadra pracownicza w związku  

z dużym zakresem prac. 

 

Powiatowy Państwowy Inspektor Sanitarny w Gryfinie Wioletta Rożko odpowiedziała, 

że kadra jest zbyt mała, problem jest inny, ponieważ przez duży zakres pracy nie ma osób 

chętnych. Praca często jest wykonywana poza godzinami pracy stacji. 

 

VII. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zmiany uchwały  

w sprawie utworzenia samorządowego zakładu budżetowego pod nazwą 

„Powiatowy Zakład Aktywności Zawodowej w Gryfinie” (druk nr 4/VI);  

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Gryfinie Roman Michalski poprosił o stanowiska 

komisji (zał. nr 12), następnie otworzył i zamknął dyskusję. 
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Przewodniczący Rady Powiatu w Gryfinie Roman Michalski następnie w obecności  

19 Radnych zarządził głosowanie: 

za - 19,  

przeciw - 0,  

wstrzymało się - 0,  

Uchwała nr VI/35/2019 w sprawie zmiany uchwały w sprawie utworzenia samorządowego 

zakładu budżetowego pod nazwą „Powiatowy Zakład Aktywności Zawodowej w Gryfinie”, 

została podjęta jednogłośnie (imienny wykaz głosowania radnych nad projektem uchwały 

Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zmiany uchwały w sprawie utworzenia samorządowego 

zakładu budżetowego pod nazwą „Powiatowy Zakład Aktywności Zawodowej w Gryfinie” 

stanowi zał. nr 13). 

 
VIII. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie uznania skargi  

na Dyrektora Domu Pomocy Społecznej w Nowym Czarnowie za bezzasadną 

(druk nr 5/VI); 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Gryfinie Roman Michalski poprosił o stanowiska 

komisji (zał. nr 12), następnie otworzył i zamknął dyskusję. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Gryfinie Roman Michalski następnie w obecności  

19 Radnych zarządził głosowanie: 

za - 19,  

przeciw - 0,  

wstrzymało się - 0,  

Uchwała nr VI/36/2019 w sprawie uznania skargi na Dyrektora Domu Pomocy Społecznej  

w Nowym Czarnowie za bezzasadną, została podjęta jednogłośnie (imienny wykaz 

głosowania radnych nad projektem uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie uznania 

skargi na Dyrektora Domu Pomocy Społecznej w Nowym Czarnowie za bezzasadną stanowi 

zał. nr 14). 

 
IX. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zmiany nazwy Zespołu 

Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 2 w Gryfinie oraz stwierdzenia przekształcenia 

szkół wchodzących w skład tego Zespołu (druk nr 6/VI); 
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Przewodniczący Rady Powiatu w Gryfinie Roman Michalski poprosił o stanowiska 

komisji (zał. nr 12), następnie otworzył i zamknął dyskusję. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Gryfinie Roman Michalski następnie w obecności  

19 Radnych zarządził głosowanie: 

za - 19,  

przeciw - 0,  

wstrzymało się - 0,  

Uchwała nr VI/37/2019 w sprawie zmiany nazwy Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 2  

w Gryfinie oraz stwierdzenia przekształcenia szkół wchodzących w skład tego Zespołu, 

została podjęta jednogłośnie (imienny wykaz głosowania radnych nad projektem uchwały 

Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zmiany nazwy Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 2 

w Gryfinie oraz stwierdzenia przekształcenia szkół wchodzących w skład tego Zespołu 

stanowi zał. nr 15). 

 
X. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zmiany nazwy Zespołu 

Szkół Ponadgimnazjalnych w Chojnie oraz stwierdzenia przekształcenia szkół 

wchodzących w skład tego Zespołu (druk nr 7/VI); 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Gryfinie Roman Michalski poprosił o stanowiska 

komisji (zał. nr 12), następnie otworzył i zamknął dyskusję. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Gryfinie Roman Michalski następnie w obecności  

19 Radnych zarządził głosowanie: 

za - 19,  

przeciw - 0,  

wstrzymało się - 0,  

Uchwała nr VI/38/2019 w sprawie zmiany nazwy Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych  

w Chojnie oraz stwierdzenia przekształcenia szkół wchodzących w skład tego Zespołu, 

została podjęta jednogłośnie (imienny wykaz głosowania radnych nad projektem uchwały 

Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zmiany nazwy Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych  

w Chojnie oraz stwierdzenia przekształcenia szkół wchodzących w skład tego Zespołu 

stanowi zał. nr 16). 
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XI. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie wyrażenia zgody  

na sprzedaż w drodze bezprzetargowej nieruchomości stanowiącej własność 

Powiatu Gryfińskiego, położonej w obrębie Grzybno, gmina Chojna (druk  

nr 8/VI); 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Gryfinie Roman Michalski poprosił o stanowiska 

komisji (zał. nr 12), następnie otworzył i zamknął dyskusję. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Gryfinie Roman Michalski następnie w obecności  

19 Radnych zarządził głosowanie: 

za - 19,  

przeciw - 0,  

wstrzymało się - 0,  

Uchwała nr VI/39/2019 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze bezprzetargowej 

nieruchomości stanowiącej własność Powiatu Gryfińskiego, położonej w obrębie Grzybno, 

gmina Chojna, została podjęta jednogłośnie (imienny wykaz głosowania radnych nad 

projektem uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż  

w drodze bezprzetargowej nieruchomości stanowiącej własność Powiatu Gryfińskiego, 

położonej w obrębie Grzybno, gmina Chojna stanowi zał. nr 17). 

 
XII. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie powierzania gminom 

powiatu gryfińskiego zadań z zakresu zarządzania drogami powiatowymi  

w latach 2020-2024 (druk nr 9/VI); 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Gryfinie Roman Michalski poprosił o stanowiska 

komisji (zał. nr 12), następnie otworzył i zamknął dyskusję. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Gryfinie Roman Michalski następnie w obecności  

19 Radnych zarządził głosowanie: 

za - 19,  

przeciw - 0,  

wstrzymało się - 0,  

Uchwała nr VI/40/2019 w sprawie powierzania gminom powiatu gryfińskiego zadań  

z zakresu zarządzania drogami powiatowymi w latach 2020-2024, została podjęta 
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jednogłośnie (imienny wykaz głosowania radnych nad projektem uchwały Rady Powiatu  

w Gryfinie w sprawie powierzania gminom powiatu gryfińskiego zadań z zakresu zarządzania 

drogami powiatowymi w latach 2020-2024 stanowi zał. nr 18). 

 

XIII. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej gminie Chojna (druk nr 10/VI);  

 
Przewodniczący Rady Powiatu w Gryfinie Roman Michalski poprosił o stanowiska 

komisji (zał. nr 12), następnie otworzył dyskusję. 

 

Radny Michał Kozakiewicz powiedział, że w dniu dzisiejszym przed sesją otrzymał 

informację, że poszkodowany nie jest usatysfakcjonowany kwotą pomocy. W wyniku pożaru 

pomieszczeń piwniczych zniszczeniu uległ m.in. piec grzewczy. Powiat chce przekazać kwotę 

1 000,00 zł, która również jest znaczna, Gmina przekazała kwotę 3 000,00 zł, natomiast straty 

przez poszkodowanego zostały oszacowane na wyższe. Dla funkcjonowania gospodarstwa 

piec jest niezbędny. Radny zapytał, czy byłaby możliwość, aby wspomóc poszkodowanego  

w kwocie 3 000,00 zł, podobnie jak Gmina Chojna. Swoje zapytanie zgłosi pod głosowanie. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Gryfinie Roman Michalski zapytał, czy to jest wniosek 

Radnego w zakresie zmiany kwoty udzielenia pomocy finansowej z 1000,00 zł do  

3 000,00 zł.  

 

Radny Michał Kozakiewicz odpowiedział, że tak. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Gryfinie Roman Michalski powiedział, że z uwagi na to, 

że jest to wydatek zapytał, czy Zarząd Powiatu odniesie się do złożonego wniosku, czy ma 

przejść bezpośrednio do procedury głosowania. 

 

Starosta Gryfiński Wojciech Konarski powiedział, że Zarząd Powiatu rozpoznał sprawę  

i na podstawie doświadczeń zaproponował taką kwotę. 

 

Radny Jarosław Przygoda zapytał, czy osoba poszkodowana była ubezpieczona od różnych 

zdarzeń losowych. 
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Radny Michał Kozakiewicz powiedział, że nie ma informacji w tym zakresie.  

 

Radna Aleksandra Misiuna powiedziała, że na komisji nie było o tej sytuacji mowy, projekt 

uchwały został przyjęty jednogłośnie. 

 

Radny Michał Kozakiewicz potwierdził i dodał, że taką informację uzyskał dopiero przed 

sesją.  

 

Radna Teresa Sadowska zapytała o przyczynę pożaru. 

 

Starosta Gryfiński Wojciech Konarski odpowiedział, że przyczyną pożaru było zwarcie 

instalacji elektrycznej.  

 

Radna Aleksandra Misiuna powiedziała, że straty zostały oszacowane na ok. 20 000,00 zł, 

Gmina przekazuje 3 000,00 zł, a Powiat 1 000,00 zł to ogółem stanowi 1/5. 

 

Radny Jerzy Domaradzki powiedział, że po uzyskaniu szczegółowszych informacji Radni 

mogą zająć się sprawą na kolejnej sesji.  

 

Radny Hubert Andrych poprosił o rozeznanie sytuacji, aby Radni mogli na ten temat 

pomyśleć, tak jak powiedział Radny Jerzy Domaradzki oraz uzupełnić tę informację, o którą 

apeluje Radny Jarosław Przygoda, tj. czy poszkodowany był ubezpieczony, a także czy 

poszkodowany ma zatrudnienie. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Gryfinie Roman Michalski zasugerował przegłosowanie 

projektu uchwały w obecnym kształcie, natomiast w momencie, kiedy informacje spłyną  

do Rady i będą mieli szerszą wiedzę w temacie to będzie można podjąć próby zmiany decyzji 

w zakresie kwoty pomocy. Następnie zapytał Radnych, czy zgadzają się z takim 

rozwiązaniem, czy ma poddać pod głosowanie wniosek Radnego Michała Kozakiewicza.  

 

Radny Michał Kozakiewicz powiedział, że nie ma również ostatecznego rozeznania,  

jednak z informacji jakie do niego doszły wynika, że potrzeby są duże większe  

niż proponowana pomoc. Radny dodał, że na chwilę obecną wycofuje swój wniosek,  

co do zmiany wysokości udzielanej pomocy i wstrzyma się podczas głosowania.  
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Przewodniczący Rady Powiatu w Gryfinie Roman Michalski zamknął dyskusję  

i w obecności 19 Radnych zarządził głosowanie: 

za - 18,  

przeciw - 0,  

wstrzymał się - 1,  

Uchwała nr VI/41/2019 w sprawie udzielenia pomocy finansowej gminie Chojna, została 

podjęta większością głosów (imienny wykaz głosowania radnych nad projektem uchwały 

Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie udzielenia pomocy finansowej gminie Chojna stanowi  

zał. nr 19). 

 

XIV. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zmiany budżetu 

powiatu na 2019 rok (druk nr 11/VI);  

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Gryfinie Roman Michalski poprosił o stanowiska 

komisji (zał. nr 12), następnie otworzył dyskusję. 

 

Starosta Gryfiński Wojciech Konarski złożył autopoprawkę na piśmie (zał. nr 20)  

do przedmiotowego projektu uchwały, którą wszyscy Radni otrzymali, tj. 

- w punkcie 1 uzasadnienia zapis „Zmniejszono część oświatową subwencji ogólnej 

z poziomu 15 152 270,00 zł do 17 242 086,00 zł” otrzymał brzmienie „Zmniejszono  część 

oświatową subwencji ogólnej z poziomu 18 152 270,00 zł do 17 242 086,00 zł”; 

- w załączniku nr 7 projektu uchwały - Dotacje celowe udzielone z budżetu Powiatu 

Gryfińskiego w 2019 r. na zadania powiatu realizowane przez jednostki nienależące  

do sektora finansów publicznych – w lp. 15 tabeli dział 921, rozdział 92120, paragraf 2720, 

zmieniono kwotę dotacji 100 000,00 zł na kwotę 160 000,00 zł. Kolumna ogółem wyniesie 

12 210 766,31 zł. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Gryfinie Roman Michalski zamknął dyskusję następnie 

w obecności 19 Radnych zarządził głosowanie nad autopoprawką: 

za - 19,  

przeciw - 0,  

wstrzymało się - 0,  

Autopoprawka do projektu uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zmiany budżetu 

powiatu na 2019 rok została przyjęta jednogłośnie. 
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Przewodniczący Rady Powiatu w Gryfinie Roman Michalski następnie w obecności  

19 Radnych zarządził głosowanie nad zmienionym projektem uchwały: 

za - 19,  

przeciw - 0,  

wstrzymało się - 0,  

Uchwała nr VI/42/2019 w sprawie zmiany budżetu powiatu na 2019 rok, została podjęta 

jednogłośnie (imienny wykaz głosowania radnych nad projektem uchwały Rady Powiatu  

w Gryfinie w sprawie zmiany budżetu powiatu na 2019 rok stanowi zał. nr 21). 

 

XV. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie zmieniający uchwałę w sprawie 

uchwalenia zmiany wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Gryfińskiego 

na lata 2019-2039 (druk nr 12/VI);  

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Gryfinie Roman Michalski poprosił o stanowiska 

komisji (zał. nr 12), następnie otworzył i zamknął dyskusję. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Gryfinie Roman Michalski następnie w obecności  

19 Radnych zarządził głosowanie: 

za - 19,  

przeciw - 0,  

wstrzymało się - 0,  

Uchwała nr VI/43/2019 zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej 

prognozy finansowej Powiatu Gryfińskiego na lata 2019-2039, została podjęta jednogłośnie 

(imienny wykaz głosowania radnych nad projektem uchwały Rady Powiatu  

w Gryfinie zmieniającym uchwałę w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej prognozy 

finansowej Powiatu Gryfińskiego na lata 2019-2039 stanowi zał. nr 22). 

 
XVI. Odpowiedzi na wnioski i interpelacje radnych.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Gryfinie Roman Michalski powiedział, że Radni 

otrzymali odpowiedzi na: 

1. interpelację nr 19/18 Radnego Zbigniewa Szmaji  – zał. nr 23, 

2. interpelację nr 20/18 Radnego Huberta Andrycha – zał. nr 24. 

 

 



 23 

XVII. Sprawy różne, informacje, wolne wnioski.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Gryfinie Roman Michalski przypomniał Radnym  

o obowiązku składania oświadczeń majątkowych do dnia 30 kwietnia br. Następnie 

poinformował, że szkolenia dla Radnych odbędą się w dniach 4, 11 i 18 kwietnia  

od godz. 14:00 w siedzibie budynku Starostwa Powiatowego w Gryfinie,  

przy ul. Sprzymierzonych 4.  

 

Radna Teresa Sadowska zapytała, czy  po spotkaniu noworocznym był odzew ze strony 

gmin chociażby w sprawie odbioru makulatury urzędniczej. 

 

Starosta Gryfiński Wojciech Konarski odpowiedział, że na spotkaniu noworocznym  

w Powiatowym Zakładzie Aktywności Zawodowej w Gryfinie niektóre gminy wyraziły chęć 

skorzystania. Nie zawsze jest to możliwe pod względem organizacyjnym. Podając przykład 

Gminy Cedynia powiedział, że Gmina wyrażała chęć zlecenia dla Zakładu sprzątanie Góry 

Trzcibora. Podobna propozycję sprzątania tylko przy murach obronnych w Chojnie składała 

Gmina Chojna. Ponadto Nadleśnictwo Mieszkowice i Myślibórz było zainteresowanie 

zleceniem sprzątania wyznaczonych odcinków w lesie. Zdaniem Starosty rozwinie się to. 

Odnosząc się do kwestii makulatury Starosta poinformował, że na dzień dzisiejszy 

prowadzone są rozmowy, jeden z gryfińskich banków wyraził zainteresowanie, a także oferta 

w tej sprawie zostanie złożona przez Komendę Wojewódzką Policji.  

 

XVIII. Zakończenie posiedzenia. 
   

O godz. 15:55 Przewodniczący Rady Powiatu w Gryfinie Roman Michalski wobec 

wyczerpania porządku obrad zamknął VI sesję Rady Powiatu w Gryfinie. 

 

Protokół sporządziła: 
 

Magdalena Romankiewicz 

 

 Przewodniczący Rady  

 

 Roman Michalski 


